
Wtoctawek, 07 . 09. 2021

El2bieta Rutkowska

Radna Rady Miasta

Sz. P.

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wtoctawek

W imieniu mieszkafc6w miasta - dziatkowc6w zwracam siq z pro5bq

o utworzenie w bud2ecie miasta w kolejnych latach funduszu przeznaczonego

na rozw6j teren6w zielonych. Mogliby z niego korzystai dziatkowcy, realizujqcy
projekty (np. utwardzenie dr6g,Scie2ek miqdzy dzialkami, o5wietlenie d169,

budowa -rozbudowa sieci wodociqgowej, budowa - remont Swietlicy itp.)
poprawiajqce infrastrukturq Rodzinnych Ogr6dk6w Dziatkowych, znajdujqcych
siq na terenie naszego miasta.
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